



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

澳門大學學生會校友會傑出學生領袖獎學金
申請表格

**Alumni Association of University of Macau Students' Union Scholarship for
Best Student Leaders
Application Form**

*本申請表只限本學年為澳門大學的在讀學生填寫。

*This application form is only applicable to UM current students in this academic year.

I. 個人資料 PERSONAL PARTICULARS			
中文姓名 Name in Chinese		英文姓名 Name in English	
學號 Student ID		性別 Gender	
學院 Faculty		年級 Year of Study	
累積成績點 CGPA		電話 Contact No	
澳大電郵 UM Email			

II. 學生會及其附屬組織工作經驗 EXPERIENCE AT UMSU & SUB-ORGANIZATIONS			
日期 (月/年) Date (mm/yyyy)		組織名稱 Name of Organization	職位及工作性質 Position Held & Nature of Work
由 From	至 To		

III. 參與校外組織或活動經驗**EXPERIENCE AT NON-UM ASSOCIATIONS OR ACTIVITIES**

日期 (月/年) Date (mm/yyyy)		組織或活動名稱 Name of Association or Activity	職位及工作性質 Position Held & Nature of Work
由 From	至 To		

IV. 請陳述你的個人能力及對澳大的貢獻，特別是在一些專案中顯示的成就 (不多於 500 字)**Please describe your capabilities and contributions to UM, especially achievements shown in some projects. (No more than 500 words)**

申請人簽名 Signature : _____ 日期 Date : _____

- ◇ 填妥表格後(PDF 檔) 請電郵至 sao.leadership@um.edu.mo **及** 遞交申請表正本到學生發展處(E31-2006)。
- ◇ Please submit this form (PDF file) via email to sao.leadership@um.edu.mo **AND** submit the original form directly to the Student Development Section at E31-2006.
- ◇ 此表格將轉交至捐贈單位以進行甄選。
- ◇ This form will be passed to the donor for scholarship selection.

收集個人資料聲明

- 澳門大學根據第 1/2006 號法律作為一所公立高等教育機構，將處理在本表格內所收集的個人資料作舉辦活動、提供服務及聯絡之用。
- 基於活動或服務所需，上述個人資料有可能轉交本澳或外地相關機構。
- 申請人有權依法申請查閱、更正或更新其存於本校的個人資料。

Personal Data Collection Statement

- The University of Macau being a public institution of higher education as set in Law No. 1/ 2006, will process the personal data collected on this form for activity organization, service providing and contact purposes.
- Due to the needs of the activity or service, the personal data on this form may be transferred to other organizations in or outside Macao.
- The applicants have the right to access, rectify or update their personal data stored at UM.

學生事務部 | 學生發展處

Student Affairs Office | Student Development Section

地址: 中國澳門氹仔大學大馬路澳門大學學生活動中心 (E31) 2006 室

Address: Room 2006, Student Activity Centre (E31), University of Macau, Avenida da Universidade, Taipa, Macau, China
電話 Tel: 88224890 傳真 Fax: 88222368 電郵 Email: sao.leadership@um.edu.mo 網頁 Webpage: <https://sds.sao.um.edu.mo/>